
Basketbal - komentář

Napsal uživatel Administrator
Úterý, 25 Duben 2017 14:52 - Aktualizováno Úterý, 25 Duben 2017 14:55

Basketbalisté se rozloučili se sezónou dvěma porážkami ve čtvrtfinále s Královskými sokoly z
Hradce Králové. V pátek v Hradci jsme podali kromě 1.čtvrtiny snad nejlepší výkon v sezóně a
sahali tam po výhře. V nedělní odvetě v domácí hale jsme však jakž takž vzdorovali jen v
1.poločase, ale po přestávce jsme utkání odevzdali a vysoko prohráli.

      

Je nutno přiznat, že Hradec má nejlepší kádr v 1.lize a netají se ambicemi postupu do nejvyšší
soutěže. Nás může těšit, že jsme v tomto duelu nehráli úplně podřadnou roli a dokázali jsme, že
se náš čtvrtfinálový soupeř  musel chvílemi o postup do "Final four" obávat. Přes vyřazení a
útlumu v zápasech skupiny o 7.-12. místo však celkové hodnocení našeho vystoupení v letošní
ligové soutěži může být pozitivní. V nejhorším případě skončíme na celkově 7. místě a jestliže
se budou započítávat i vzájemné zápasy čtvrtfinalistů, poskočíme dokonce o příčku výše. Ať
tak, či tak je to určitě historicky nejúspěšnější sezona šlapanického basketbalu, podtržená ještě
postupem B-týmu do krajského přeboru 1.třídy. V příští sezoně, pokud se podaří udržet
stávající kádr nebo případně i posílit, bychom mohli reálně uvažovat o ještě lepších výsledcích.
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